

Name: _____ No: _____

(A) 用“S + see/watch/hear/feel/notice/observe + O + VR/V-ing/p.p.....”句型來合併以下句子。

1. Ms. Lin was proud to see her son. He won first place in the contest.

→

2. Peter heard a strange sound. It was coming from behind the door.

→

3. It was sad for Pan to watch it. His favorite basketball team was beaten.

→

4. Mike felt the icy cold wind. It whipped his face as he walked out the door.

→

(B) 根據提示改寫句子

1. Although Shelly experienced many obstacles, she refused to give up. (Despite + V-ing....)

→

2. It rained heavily, but John still went out for a walk. (In spite of + N....)

→

3. Though we made an effort, the project still failed. (Despite + N....)

→

4. Although the boy felt hungry, he was unwilling to take a bite of the salad. (Despite + V-ing....)

→

(C) 翻譯

1. 那位運動員(athlete)痛苦地站了起來並單腳跳向終點線。

2.醫療人員衝到他身邊並試圖阻止他站起來。

3.儘管有語言上的障礙，James 仍決定繼續嘗試。沒有什麼可以改變他的心意。(Despite + N....)

4.因為後腿肌腱撕裂，他被迫放棄這場比賽。

5. 今早，一列跑車隊伍(a parade of---)開過我們學校時製造出很大的聲響。

Key: When S + V-----, S + V-----